

**MINISTRY OF EDUCATION OF THE REPUBLIC OF BELARUS
BELARUSIAN STATE UNIVERSITY
FACULTY OF INTERNATIONAL RELATIONS
Department of International Law**

Annotation to the master's thesis

**PROTECTION OF THE RIGHTS AND LEGITIMATE INTERESTS OF
ECONOMIC ENTITIES (PRACTICE OF PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA
AND FOREIGN COUNTRY (-IES) (USA, UK, RUSSIAN FEDERATION))**

Wang Yiyao

Scientific supervisor –

T. M. Khaletskaya

PhD, Associate Professor

Minsk, 2024

ANNOTATION

1. Structure and scope of the master's thesis : 52 p, 56sources.

2. Keywords: ENTERPRISES, NATURAL PERSONS, ENTERPRISE INTEREST PROTECTION, PERSONAL INTEREST PROTECTION, LEGISLATION, LAW

3. The content of the work

Object of the study is the relationship between enterprises and the country, and the relationship between individuals and the country.

Subject of the study is China's laws on the protection of enterprises and individuals.

The aim of the thesis : to discuss China's protection of rights and legitimate interests between economic entities.

Methods of research: are theoretical overview analysis, synthesis, legal comparison, historical comparison.

Results: An economic subject refers to an active economic organism that can independently design behavioral goals, freely choose behavioral methods, be independently responsible for behavioral consequences, and obtain economic benefits in market economic activities. Mainly divided into government, enterprises and individuals. Economic entities are important participants in market economic activities, and their actions play a decisive role in the operation and development of the market economy. Different types of economic entities play different roles in the market economy, competing and cooperating with each other to jointly promote the operation and development of the market economy. In the process of the operation of the socialist market economy, the protection of the legitimate interests and rights of relevant economic entities is crucial. China urgently needs to improve relevant laws and regulations in order to maintain the smooth operation of the market economy.

Reliability of materials and results of the thesis: The materials used and the results of the thesis work are reliable. The work was done independently.

Recommendations for the use of the results: The results of this graduation thesis can provide new thinking paths for the operation mode of Chinese economic entities in China's market economy.

АННОТАЦИЯ

1. Структура и объем дипломной работы: 52 стр, 56 источников.

2. Перечень ключевых слов : ПРЕДПРИЯТИЯ, ФИЗИЧЕСКИЕ ЛИЦА, ЗАЩИТА ИНТЕРЕСОВ ПРЕДПРИЯТИЙ, ЗАЩИТА ЛИЧНЫХ ИНТЕРЕСОВ, ЗАКОНОДАТЕЛЬСТВО, ЗАКОН.

3. Содержание работы

Объектом исследования являются отношения между предприятиями и страной, а также отношения между отдельными людьми и страной.

Предметом исследования являются законы Китая о защите предприятий и частных лиц.

Цель дипломной работы : обсудить вопросы защиты Китаем прав и законных интересов между экономическими субъектами.

Методы исследования: теоретический обзорный анализ, синтез, юридическое сравнение, историческое сравнение.

Результаты: Под экономическим субъектом понимается активный экономический организм, который может самостоятельно разрабатывать поведенческие цели, свободно выбирать методы поведения, нести независимую ответственность за поведенческие последствия и получать экономические выгоды в рыночной экономической деятельности. В основном разделен на государство, предприятия и отдельных лиц. являются важными участникам и рыночной экономической деятельности, и их действия играют решающую роль в функционировании и развитии рыночной экономики. Различные типы экономических субъектов играют разные роли в рыночной экономике, конкурируя и сотрудничая друг с другом для совместного содействия функционированию и развитию. развитие рыночной экономики. В процессе функционирования социалистической рыночной экономики решающее значение имеет защита законных интересов и прав соответствующих экономических субъектов. рыночная экономика.

Достоверность материалов и результатов диссертации: Использованные материалы и результаты дипломной работы достоверны. Работа выполнена самостоятельно.

Рекомендации по использованию результатов: Результаты данной дипломной работы могут предложить новые пути мышления для режима работы китайских экономических субъектов в рыночной экономике Китая.